
Mødetype: Styrelsesmøde 12.30 -14.45
Herefter Dialogmøde fra 15.00- 17.00

Dato og sted: 18. marts kl. 12.30-14.45 Dirigent: Pia
Referent: Lasse
Frokost: Maja

Kredshuset

Nr. Tid Emne (og
ansvarlig)

Hvad skal vi udrette? Beslutning og hvem gør hvad?

1. 12.30 Meddelelser

2. 12.50 Nyt fra udvalgene AMU: Der bliver sendt en
invitation ud til AMR ifm.
Fællesmøde for AMR i april.

3. 13.00 Evaluering af GF Evaluering af:
● De praktiske forhold – herunder deltagere, mad og drikke,

Styrelsesformødet på dagen, fællessang med og uden styrelse,
bordopsætning mm.

● Indholdet – herunder Vibes markering af d. 8. marts, den mundtlige
beretning, resolutioner, Kassererens mundtlige beretning, personvalg
og gavekurve- og kort til medlemmer.

● Fremadrettet: Hvad skal vi holde fast i? og drøftelse af gode idéer til
videreudvikling af GF med henblik på høj medlemsdeltagelse.

Praktiske forhold:
Positivt: godt med formødet,
både for nye og erfarne
styrelsesmedlemmer. Der var
rigeligt mad til alle. Ros for en
god gennemført GF.
Der er opbakning til fællessang
med styrelsen.
Der er opbakning til formen.
Det er givende at se og snakke
med kolleger på tværs af



skolerne i kommunen. Der var en
generel fornemmelse af, at
indholdet gik lidt hurtigt.
Klistermærkerne var en god og
sjov gimmick.

Forbedringer/ændringer:
Det er ikke muligt at se bunden af
skærmen pga. bordet på scenen.
Der blev drøftet om vi
fremadrettet skal bruge
Baltoppen til GF. Der skal
bestræbes efter, at matriklerne
sidder sammen. Vegetarerne
manglede et større udvalg.
Det er okay, at der er pause ind i
mellem indslagene, så man kan
snakke sammen med sine
kolleger. Det kunne være
fordelagtigt at drøfte hvad der
sker efter selve programmet for
GF, så man fastholder og lokker
flere til. Hvis det er muligt, kunne
der afspilles musak når der er
naturlige pauser, såsom spisning
osv.
DER VAR IKKE NOK ØL!

Indhold:
Positivt: Godt med indslag ifm 8.
marts af Vibe. Man fik brugbar
viden igennem beretningen, som



man kunne tage med tilbage.
Beretningen var vedkommende
og lokalt forankret. Det skaber
fællesskab og munter stemning
når gavekurvene skal uddeles.

Forbedringer/ændringer:
Der blev drøftet om vi
fremadrettet skal droppe
underholdningen eller tænke den
anderledes. styrelsen må gerne
opildne rundt ved bordene til
applaus undervejs i beretningen.
Det kunne være interessant at
benytte Mentimeter til at få folks
holdninger ind på GF. Der blev
forslået, at en gavekurv kan gå til
den skole der har procentvis flest
medlemmer præsenteret.

13.45 Pause

4. 14.00 Forårsseminar Drøftelse af dagsorden
Bilag: Udkast til dagsorden

drøftet.

6. 14.30 Evt. Lærervolley d. 24. maj

7. 14.35 TR-opgaver

8. 14.40 Kommende opslag
på SoMe


